
 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

Statenfractie PVV 

De heer M.C.H. Boon en de heer A.W.J.A. van Hattem 

Postbus 90151 

5200 MC  'S-HERTOGENBOSCH 

Onderwerp 
Onderzoek naar potstallen n.a.v. berichten over potstal in Halderberge  

 

 

Geachte heren Boon en van Hattem, 

 

Brabantlaan 1 

Postbus 90151 

5200 MC ’s-Hertogenbosch 

Telefoon (073) 681 28 12 

Fax (073) 614 11 15 

www.brabant.nl 

IBAN NL86INGB0674560043 

 

 

Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

30 januari 2018 

Ons kenmerk 

C2220524/4304927  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

T.P.W. (Theo) van de Ven 

Telefoon 

(06) 52 78 35 82 

Email 

tvdven@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 12 januari 2018, ingekomen op 15 januari 2018, heeft u namens 

de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Heeft dit college er kennis van genomen dat er in Halderberge 41 stieren zijn 
aangetroffen die tot hun oksels onder de stront stonden? 
Antwoord: Ja. 

 

2. Kan het college aangeven of de situatie voor de stieren inmiddels al is 
verbeterd? Zo nee, wanneer gaat de situatie voor deze stieren verbeteren?  
Antwoord: Nee. We hebben geen bevoegdheid in deze en worden niet 

geïnformeerd. 

 

3. Kan het college bevestigen dat het bericht van de Dierenbescherming klopt 
dat het hier een potstal betreft? Zo ja, kan het college aangeven of zij deze 
potstal bevorderlijk vindt voor het dierenwelzijn? 
Antwoord: Ja, het betreft een potstal. De effectiviteit van elk huisvestingssysteem 

en de effecten op welzijn en emissies zijn afhankelijk van goed stalmanagement. 

Op basis van dit incident kan geen verband worden gelegd tussen potstallen en 

dierenwelzijn. 
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4. In het Uitvoeringsprogramma Ondersteunende Maatregelen Transitie 
Veehouderij van 10 oktober 2017  noemt uw college op pagina 15 de potstal 
als ‘innovatief stalsysteem’ en stelt hierover: “We starten een proef met 
potstallen. De potstal kan bijdragen aan het dierenwelzijn en levert stalmest op 
die aanzienlijk beter is voor de bodem dan drijfmest.” Kan dit college, mede 
gelet op de gebeurtenissen in Halderberge, aangeven hoe de potstal concreet 
kan bijdragen aan dierenwelzijn. 
Antwoord: Zie het antwoord op vraag 3. 

 

5. Kan dit college aangeven of tijdens de proef met potstallen kan worden 
uitgesloten dat dieren in potstallen in soortgelijke situaties kunnen belanden als in 
Halderberge? Zo nee, is het college bereid om geheel van deze proef met 
potstallen af te zien? 
Antwoord: Bij alle innovaties in stalsystemen met provinciale betrokkenheid 

selecteren wij zo goed mogelijk op betrouwbare ondernemers met een goed 

track-record. Bovendien betekent een proef met een innovatief stalsysteem dat 

een bedrijf frequent wordt bezocht door tal van partijen. Mocht zich een incident 

met dierenwelzijn voor doen, dan zal dat snel worden opgemerkt. 

 

6. Ondanks dat dit geen bevoegdheid is van dit college, deelt dit college wel 
de mening van de PVV dat dit soort ‘dierenbeulen’ een levenslang houdverbod 
zouden moeten krijgen? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Zie antwoord op schriftelijke vragen (vraag 2) van 19 december 

2017.  

 

7. Op welke wijze kan dit college de NVWA ondersteunen bij de controle op 
dierenwelzijn? Kan het college aangeven in hoeverre zij de NVWA wil 
betrekken bij de proef met potstallen? 
Antwoord: Tijdens proeven met stalsystemen blijft het reguliere toezicht van de 

NVWA van toepassing. Dit achten wij voldoende. Zie ook het antwoord op 

vraag 5. 

 

8. Op welke wijze kan dit college de dierenpolitie ondersteunen bij de controle 
op dierenwelzijn? Kan het college aangeven in hoeverre zij de dierenpolitie wil 
betrekken bij de proef met potstallen? 
Antwoord: Zie het antwoord op vraag 7. 
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9. Gaat in 2018 dierenwelzijn meer prioriteit krijgen bij dit college, zodat we 
het komende jaar minder van dit soort verschrikkelijke wantoestanden mogen 
meemaken? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: De innovaties die wij in gang zetten op het gebied van stalsystemen 

leveren een belangrijke bijdrage aan het vergroten van dierenwelzijn. 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


